



Namaste,

Om Kriya Babaji Nama Aum

It is with joy, love and gratitude that we would like to announce that the International Gathering of practitioners of Babaji's Kriya Yoga 2027 will take place between the 13 and the 18 of July [at the Château Charbogne](#). The enrolments are already starting (attached file).

Based on our common experience of the Gathering 2025, we were very enthusiastically working during the last months on finding a venue and its reservation. The Gathering will take place [at the Chateau Charbogne, which is close to Paris and Bruxelles Charleroi international airports](#). The venue is bigger than the last one, and more comfortable, with double rooms, and possibility of welcoming at least 100 people.

Based on our experience of the last Gathering we are intending to create a collaborative dynamics between the acharyas, which will allow us to prepare the workshops, classes and lectures in advance. The idea is to use Zoom, and create different groups of acharyas who work together to prepare their interventions. In this way, we can prepare the program in advance and communicate it to the participants.

Different formulas of enrolment are proposed (attached file), and a basis of 85 participants is necessary to cover the overall budget. In this context the idea is that acharyas are active participants of the event, and their contribution is fundamental so that it can take place.

It would be wonderful and very supportive if you invite all the sadhaks from your community, explaining to them that they have the opportunity to participate in the creation of this blissful event, which is quite unique, because so many sadhaks, acharyas from different countries will be participating, as well as Satchidananda.

Many of you who participated last time were very inspired to come back with sadhaks from your community, it will be greatly appreciated.

The Kitchen team will be the same as last year.

Your support in spreading the invitation to the Gathering is fundamental. Reaching the foreseen number of participants will allow us to cover the costs of the boarding for the acharyas and the rent of the venue. Do spread the word amongst people who might be interested in receiving the first initiation (an initiation will take place during the Gathering on the 14 - 15 of July).

Thank you for confirming to us your presence and we will be able to communicate with you on this topic in a more detailed manner.

We remain available at any moment to answer your questions, or discuss your ideas related to the Gathering.

Looking forward to see you there,

The Gathering team



Namaste,

Om Kriya Babaji Nama Aum

C'est avec joie, amour et gratitude que nous souhaitons vous annoncer que le Rassemblement International des pratiquants de Kriya Yoga de Babaji 2027 se tiendra du 13 au 18 juillet [au Château Charbogne](#). Les inscriptions sont déjà ouvertes (fichier ci-joint).

Forts de notre expérience commune du Rassemblement 2025, nous avons travaillé avec beaucoup d'enthousiasme ces derniers mois pour trouver un lieu et le réserver. Le Rassemblement se tiendra [au Château Charbogne, situé à proximité des aéroports internationaux de Paris et de Bruxelles-Charleroi](#). Ce lieu est plus spacieux que le précédent et plus confortable, avec des chambres doubles et la possibilité d'accueillir au moins 100 personnes.

Forts de notre expérience du dernier Gathering, nous avons l'intention de créer une dynamique collaborative entre les acharyas, ce qui nous permettra de préparer à l'avance les ateliers, les cours et les conférences.

L'idée est d'utiliser Zoom et de créer différents groupes d'acharyas qui travailleront ensemble pour préparer leurs interventions. De cette manière, nous pourrions établir le programme à l'avance et le communiquer aux participants.

Différentes formules d'inscription sont proposées (fichier ci-joint), et un minimum de 85 participants est nécessaire pour couvrir le budget global. Dans ce contexte, l'idée est que les acharyas soient des participants actifs de l'événement, et leur contribution est fondamentale pour que celui-ci puisse avoir lieu.

Ce serait formidable et d'un grand soutien si vous invitiez tous les sadhaks de votre communauté, en leur expliquant qu'ils ont l'occasion de participer à la création de cet événement merveilleux, qui est tout à fait unique, car de nombreux sadhaks et acharyas de différents pays y participeront, ainsi que Satchidananda.

Beaucoup d'entre vous qui avez participé la dernière fois avez été très inspirés à revenir avec des sadhaks de votre communauté ; cela serait grandement apprécié.

L'équipe de cuisine sera la même que l'année dernière.

Votre soutien pour diffuser l'invitation au Rassemblement est essentiel. Atteindre le nombre prévu de participants nous permettra de couvrir les frais d'hébergement des acharyas et la location du lieu. N'hésitez pas à en parler autour de vous, notamment auprès des personnes susceptibles d'être intéressées par la première initiation (une initiation aura lieu pendant le Rassemblement, les 14 et 15 juillet).

Merci de nous confirmer votre présence ; nous pourrions ainsi communiquer avec vous de manière plus détaillée à ce sujet.

Nous restons à votre disposition à tout moment pour répondre à vos questions ou discuter de vos idées concernant le Rassemblement.

Au plaisir de vous y retrouver

L'équipe du Rassemblement